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PROTOKÓŁ NR LVIII/2014 

z LVIII sesji RADY MIASTA GDA ŃSKA, 

która odbyła si ę w dniu 30 pa ździernika 2014 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda ńsku 

ul. Wały Jagiello ńskie 1 

 
 
Początek obrad godz. 900 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych, 
nieobecni: 

1. Wiesław Kamiński 
                       
Lista obecności stanowi załącznik nr 1  do niniejszego protokołu. 

 
 
 
 

PUNKT 1 
 

SPRAWY REGULAMINOWE  
 
 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Witam na LVIII sesji Rady Miasta Gdańska. Pozwólcie państwo, Ŝe 
dzisiejszą sesję zaczniemy od minuty ciszy w związku ze śmiercią pana 
Witolda Andruszkiewicza, laureata Medalu Księcia Mściwoja II za zasługi 
w zakresie polityki ekonomicznej i gospodarczej, popularyzację wiedzy 
ekonomicznej i budowę Portu Północnego, profesor zwyczajny WyŜszej 
Szkoły Ekonomicznej. Myślę, ze wielki nasz przyjaciel, bo zawsze był na 
kaŜdą prośbę, na wszystkich komisjach, szczególnie na Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej. Proszę byśmy uczcili to minutą ciszy.  
 
Dziękuję bardzo. 
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Szanowni Państwo, wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska  
o włączenie  do porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę 
Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia szczegółowego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta Gdańsk na 2014 rok - 
druk 1523. 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku 
obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę Rady Miasta Gdańska  
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014  - druk 1524. 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

Wpłynął wniosek Komisji Samorządu i Ładu Publicznego RMG  
o włączenie  do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wygaśnięcia 
mandatu radnego – druk 1525. 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – wiceprzewodniczący Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 

 
 
Wpłynęły autopoprawki  do druków: 
- druk 1512 – pkt 4, ppkt 1 
- druk 1513 – pkt 4, ppkt 2 
- druk 1505  - pkt 4, ppkt 16 
- druk 1477  - pkt 4, ppkt 32 
- druk 1516  - pkt 4, ppkt 56 
- druk  1466 – pkt 4, ppkt 61 
 
 
Druk 1523. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

 

za    -    29 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1523 będzie w punkcie 55A. 
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Druk 1524. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 
 

za    -    29 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      0 

 
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1524 będzie w punkcie 53A. 
 
 
Druk 1525. Kto z pań i panów radnych jest za włączeniem tego projektu? 

 

za    -    25 
      przeciw    -      0 
      wstrzymało si ę   -      3 

 
Rada Miasta Gda ńska 

     w głosowaniu wł ączyła pod obrady 
 

Druk 1524 będzie w punkcie 3A. 
 
 
 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe 

      - otwarcie sesji; 
 

2. Komunikaty: 
     - Przewodniczący Rady Miasta Gdańska, 
     - Komisje Rady Miasta Gdańska, 
     - Prezydent Miasta Gdańska; 
Wyniki konsultacji społecznych projektu "Bud Ŝet Obywatelski 2015 w  Gdańsku"                               
– przedst. Maciej Kukla - Kierownik Referatu Inicjatyw i Konsultacji Społecznych; 
 
3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
3A. Uchwała w sprawie wyga śnięcia mandatu radnego; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Aleksandra Dulkiewicz – Wiceprzewodnicząca Komisji Samorządu i Ładu Publicznego 
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4. Uchwały: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Miasta Gdańska na lata 2014-2040 (druk 1512); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska –Dyrektor  Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

2) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2014 
rok (druk 1513) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

3) w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od 
nieruchomości na terenie Miasta Gdańska (druk 1478) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska –Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

4) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
na terenie Miasta Gdańska (druk 1479) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska –Dyrektor  Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

5) w sprawie określenia zasad ustalania i poboru oraz terminu płatności  
i wysokości stawki opłaty miejscowej na terenie Miasta Gdańska (druk 1480 ); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

6)  w sprawie opłaty targowej (druk 1481) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie poboru w drodze inkasa opłaty skarbowej oraz 
określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk 1482) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

8) w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego do badania sprawozdania 
finansowego Gminy Miasta Gdańska za 2014 r. (druk 1497) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Teresa Blacharska  – Skarbnik Miasta Gdańska 
Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału BudŜetu Miasta i Podatków 

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania  przestrzennego 
Orunia Górna w rejonie ulic Platynowej i Krzemowej w mieście Gdańsku (druk 
1461); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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10) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Zakoniczyn rejon ulicy Jaworzaniaków w mieście Gdańsku (druk 1462) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

11) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Stare Miasto – Muzeum II Wojny Światowej w mieście Gdańsku (druk 1468) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

12) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Śródmieście – rejon ulic Pohulanka i ks. Franciszka Rogaczewskiego w mieście 
Gdańsku (druk 1469) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

13) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
StrzyŜa rejon Alei Grunwaldzkiej 238 w mieście Gdańsku (druk 1470) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

14) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  
PKM - odcinek Wrzeszcz w mieście Gdańsku (druk 1503) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

15) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek VII Dwór i StrzyŜa w mieście Gdańsku (druk 1504) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

16) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek StrzyŜa i Brętowo północ w mieście Gdańsku (druk 1505) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

17) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Brętowo południe w mieście Gdańsku (druk 1506) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

18) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Staw Wróbla w mieście Gdańsku (druk 1507) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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19) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Kiełpinek Wschód w mieście Gdańsku (druk 1508) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

20) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Klukowo w mieście Gdańsku (druk 1509) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

21) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna rejon ulicy Kościerskiej w mieście Gdańsku (druk 1510) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

22) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna rejon ulicy Opackiej w mieście Gdańsku (druk 1511) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

23) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ulicy Abrahama i Alei Grunwaldzkiej  
w mieście Gdańsku (druk 1463) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

24) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Osowa rejon ulic Junony i Heliosa w mieście Gdańsku (druk 
1464); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

25) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kiełpinek w rejonie przystanku PKM w mieście Gdańsku (druk 
1465); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

26) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Sienna Grobla – rejon ulic Zabłotnej i Długiej Grobli w mieście 
Gdańsku (druk 1471) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

27) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Siedlce – rejon ulic Powstańców Warszawskich i Legnickiej  
w mieście Gdańsku (druk 1472) ; 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

28) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Jasień, rejon ulicy Nowej Leszczynowej w mieście Gdańsku 
(druk 1473) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

29) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulicy Fabrycznej w mieście 
Gdańsku (druk 1474) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

30) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Młyniska rejon ulicy Twardej 10 w mieście Gdańsku (druk 1483) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

31) o przystąpieniu do sporządzenia aktualizacji Strategicznego programu 
transportowego dzielnicy Południe w mieście Gdańsku (druk 1484) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Marek Piskorski – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

32) w sprawie nadania nazwy (Tunel im. Grzegorza Oryszczaka) (druk 1477  
+ autopoprawka) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Bogumił Koczot – Dyrektor Wydziału Geodezji 

33) w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gdańska nr XIV/188/11 z dnia 30 
czerwca 2011r. w sprawie zasad zbywania nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi lub lokali mieszkalnych oraz warunków udzielania  
i wysokości stawek procentowych bonifikat (druk 1522) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Wiesław Bielawski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Tomasz Lechowicz – Dyrektor Wydziału Skarbu 

34) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad, trybu przyznawania i pozbawiania oraz 
rodzajów i wysokości okresowych stypendiów sportowych (druk 1475) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu 

35) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Centrum Sztuki Współczesnej Łaźnia za rok 2014 (druk 1485) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
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36) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiej Galerii Miejskiej za rok 2014 (druk 1486) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

37) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych  
Cappelli Gedanensis za rok 2014 (druk 1487) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

38) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Klubu śak za rok 2014 (druk 1488) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

39) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiego Archipelagu Kultury za rok 2014 (druk 1489) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

40) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Polskiego Chóru Kameralnego "Schola Cantorum Gedanensis" za rok 2014 (druk 
1490); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

41) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Miejskiego Teatru Miniatura za rok 2014 (druk 1491) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

42) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Europejskiego Centrum Solidarności za rok 2014 (druk 1492) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

43) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych  
Muzeum Historycznego Miasta Gdańska za rok 2014 (druk 1493) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

44) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego za rok 2014 (druk 1494) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
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45) w sprawie wyboru biegłego rewidenta do zbadania sprawozdań finansowych 
Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2014 (druk 1495) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Paweł Adamowicz – Prezydent Miasta Gdańska 
Anna Czekanowicz –DrąŜewska – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 

46) w sprawie wyraŜenia  woli objęcia udziałów w podwyŜszonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą 
Towarzystwo Budownictwa Społecznego "Motława" Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku (druk 1467) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarczej 

47) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie ustalenia wysokości 
stawek opłat za zajęcia pasa drogowego dróg publicznych, których zarządcą jest 
Prezydent Miasta Gdańska na cele niezwiązane z budową, przebudową, 
remontem, utrzymaniem i ochroną dróg (druk 1476) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni 

48) w sprawie uchwalenia Regulaminu korzystania z cmentarzy komunalnych  
w Gdańsku (druk 1496) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski – Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni 

49) w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gdańska z dnia 4 grudnia 2003 r.  
w sprawie zawarcia Porozumień Międzygminnych pomiędzy Miastem Gdańsk  
a Miastem Sopot, Miastem Pruszcz Gdański, Gminą Pruszcz Gdański, Gminą 
Kolbudy, Gminą śukowo o przejęcie przez Miasto Gdańsk wykonania zadań 
publicznych w zakresie zbiorowego transportu lokalnego (druk 1498) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

50) w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji Gdańsk (druk 1519) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

51) w sprawie zmiany Statutu Metropolitalnego Związku Komunikacyjnego Zatoki 
Gdańskiej (druk 1520); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Maciej Lisicki – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

52) w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Gdańskiego Centrum Profilaktyki 
UzaleŜnień do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej (druk 1499) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 
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53) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w Gdańsku na rok 2015 (druk 1501) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

53A) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gdańsku na 
rok 2014 (druk 1524); 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

54) w sprawie przyjęcia: „Szczegółowego Programu Promocji Zdrowia  
i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym dla Gminy Miasta Gdańsk 
na 2015 rok” (druk 1514) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

55) w sprawie przyjęcia szczegółowego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 
dla Gminy Miasta Gdańsk na 2015 rok (druk 1515) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

55A) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie przyjęcia 
szczegółowego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 
Gdańsk na 2014 rok (druk 1523) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

56) w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi  na rok 2015” (druk 1516) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

57) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Miasta 
Gdańska z organizacjami pozarządowymi na rok 2014” (druk 1517) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Łukasz Balwicki – Z-ca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

58) w sprawie upowaŜnienia Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie  
w Gdańsku do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji 
publicznej dotyczących zryczałtowanego dodatku energetycznego (druk 1500) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Szczuka – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

59) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone 
będą środki z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  
w 2014 roku (druk 1518) ; 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Janina Lidtke-Jerema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

60) w sprawie przyjęcia programu osłonowego w zakresie doŜywiania na lata 
2015-2020 (druk 1521) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Janina Lidtke-Jerema – p.o. Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

61) w sprawie zmiany nazwy Zespołu Kształcenia Podstawowego i Gimnazjalnego  
Nr 30 z siedzibą w Gdańsku przy ul. Nowe Ogrody 1/6 (druk 1466) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

62) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie nadania imienia 
„Krzysztofa Kolbergera” IX Liceum Ogólnokształcącemu w Gdańsku przy  
ul. Wilka-KrzyŜanowskiego 8 (druk 1502) ; 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Ewa Kamińska – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 
5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Pre zydenta Miasta.  

6. Wnioski, o świadczenia osobiste. 

7. Zakończenie obrad. 

 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY  
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Komunikaty Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska stanowią 
załącznik nr 2  do niniejszego protokołu. 
 

Czy są komunikaty komisji? Nie widzę. W takim razie poproszę Pana 
Prezydenta o komunikaty. 
 
PAWEŁ ADAMOWICZ – PREZYDENT MIASTA GDA ŃSKA 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, obecna sesja, ostatnia w tej 
kadencji, ma znaczenie z natury rzeczy wyjątkowe, szczególne, dlatego 
chciałbym w imieniu swoim i swoich pracowników podziękować za 
współpracę w mijającej kadencji. KaŜda kadencja jest wyjątkowa, kaŜda 
kadencja przechodzi do historii, ale jestem przekonany, Ŝe ta kadencja  
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z lat 2010-2014 jednak znajdzie szczególne miejsce w historii i nie tylko 
ze względu na finały mistrzostw Europy w piłce noŜnej, największa 
impreza, której Gdańsk był współorganizatorem w ciągu ostatniego 
czasu, ale teŜ ze względu na ogromne sukcesy inwestycyjne, ogromne 
sukcesy związane ze zmianą w funkcjonowaniu naszego miasta, to jest 
nasz wspólny dorobek kończącej się kadencji. Tak więc w imieniu swoim 
i swoich współpracowników bardzo serdecznie dziękuję. śyczę 
wszystkim tym, którzy kandydują, dostania się raz jeszcze do Rady 
Miasta Gdańska. Ci, którzy zdecydowali się nie kandydować, bądź 
kandydują do innych organów, równieŜ Ŝyczę pomyślności i na pewno 
nasze drogi będą się w róŜnych miejscach krzyŜować. Powodzenia. 
Dziękuję bardzo. 
 
DANUTA JANCZAREK – Sekretarz Miasta Gda ńska 
Przedstawiła informację o złoŜonych Prezydentowi Miasta Gdańska 
oświadczeniach majątkowych za 2013 rok przez osoby zobowiązane 
ustawowo, która stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu. 
 
MACIEJ KUKLA - Kierownik Referatu Inicjatyw i Konsu ltacji 
Społecznych  
Przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą wyników konsultacji 
społecznych projektu "BudŜet Obywatelski 2015 w Gdańsku", która 
stanowi załącznik nr 4  do niniejszego protokołu.                              
 

 
 

PUNKT 3 
 

OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH  
 

 
Radny MACIEJ KRUPA – Przewodnicz ący Klubu Radnych PO  
Szanowni Państwo, w imieniu klubu radnych Platformy Obywatelskiej 
chciałbym równieŜ serdecznie podziękować za współpracę w minionych 
4 latach radnym klubu Prawa i Sprawiedliwości oraz jedynej radnej 
lewicy w naszym gronie przez te 4 lata. Jako przewodniczący klubu 
chciałbym podziękować wszystkim radnym klubu Platformy 
Obywatelskiej za waszą pracę i zaangaŜowanie. Pracowaliśmy w gronie 
26 osób co było wyjątkową sytuacją, wyjątkową odpowiedzialnością. 
Jestem głęboko przekonany, Ŝe wszyscy tej odpowiedzialności 
sprostaliście. Bardzo serdecznie wam dziękuję. Dziękuję teŜ wszystkim 
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współpracownikom Pana Prezydenta i jemu samemu za tę kadencję. 
Dziękuję bardzo. 
 
Radny GRZEGORZ  STRZELCZYK -  Przewodnicz ący Klubu Radnych  PiS  
Panie Przewodniczący, Panie Prezydencie, szanowne koleŜanki  
i koledzy, tak się składa, Ŝe występuję w roli dość niewdzięcznej, 
poniewaŜ dzisiejsza sesja do tej pory przebiega w charakterze 
landrynkowo-cukierkowej, wszystko świetnie, fantastycznie, wszyscy 
dziękujemy za współpracę, natomiast reprezentując jedyny klub 
opozycyjny obok radnej Sojuszu Lewicy Demokratycznej, pani Jolanty 
Banach, muszę tę landrynkową atmosferę zakłócić. To rzeczywiście była 
wyjątkowa kadencja pod znakiem wielu inwestycji, wielu imprez, które 
się odbywały w naszym mieście. Największą taką imprezą to 
rzeczywiście były Mistrzostwa EURO 2012. Co do inwestycji,  
w połączeniu z tym EURO, chciałbym tylko Ŝebyśmy sobie zdawali  
z tego sprawę, Ŝe mamy jeden z piękniejszych stadionów w Europie, 
jeden z droŜszych obiektów tego typu, a gdańszczanie będą przez 
kolejne 20 lat po 20 mln rocznie spłacali koszty jego budowy. Oprócz 
tego na Ŝyczenie UEFA pobudowano powierzchnię biurową na potrzeby 
Mistrzostw Świata EURO 2012 w postaci nowej siedziby 
Międzynarodowych Targów Gdańskich. Cała ta inwestycja była 
zrealizowana na kredyt w wysokości 113 mln zł. Dzisiaj po częściowej 
sprzedaŜy nieruchomości przy ul. Droszczyńskiego część z tej kwoty 
zostanie spłacona, ale nie mniej do 2019 roku w dalszym ciągu 
gdańszczanie będą spłacali koszty tej inwestycji. Oprócz tych wielkich, 
mega inwestycji powstawało bardzo duŜo cennych inwestycji, 
infrastrukturalnych i Ŝeby nie było tak, Ŝe opozycja tego nie docenia, 
chciałbym powiedzieć, Ŝe za wyjątkowo udaną inwestycję naleŜy 
zaliczyć trasę Sucharskiego, która wyprowadza ruch z części 
przemysłowej miasta i komunikuje tereny Portu Północnego  
z Obwodnicą Południową i z trasami prowadzącymi na południe naszego 
kraju, co ma niezwykle waŜne znaczenie dla rozwoju tychŜe terenów 
portowych. Podobnie zresztą fragmenty ul. Słowackiego, która 
komunikuje gdańskie lotnisko z centrum miasta, ale znowu ta inwestycja 
teŜ byłaby fantastyczna i piękna, gdyby budowa tunelu pod Martwą Wisłą 
nie była opóźniona o około 2 lat i po drugie, Ŝeby nie wprowadzała po 
oddaniu tego tunelu ruchu tranzytowego do osiedla mieszkaniowego 
jakim jest Zaspa, bo tutaj na tym odcinku łączącym Nową Słowackiego  
z Nową Sucharskiego, mamy pewną przerwę, nie ma Nowej Kościuszki, 
w związku z tym ten ruch tranzytowy po oddaniu tego tunelu moŜe 
pogorszyć, a nie poprawić jakość Ŝycia mieszkańców Zaspy i rejonu tego 
miasta. Wreszcie kolejna inwestycja tej kadencji, słynna sortownia  
i  kompostownia Zakładu Utylizacji Szadółki. Wydaliśmy na to 367 mln zł 
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netto. W biznesie jeŜeli się inwestuje pieniądze, to ocenia się tą 
inwestycję w charakterze zerojedynkowym, działa - nie działa. Dzisiaj 
musimy powiedzieć, Ŝe te 367 mln zł zostało wyrzucone na pryzmę 
kompostową, co mieszkańcy Gdańska południowego mają okazję czuć 
niemal kaŜdego dnia. Ale z tą inwestycją wiąŜe się sztandarowa reforma 
śmieciowa Platformy Obywatelskiej i to, co dotknęło najbardziej 
Gdańska, gdańszczan, to znaczący wzrost opłat za te śmieci. 
Zgadzałem się zawsze z prezydentem Lisickim, Ŝe te pieniądze i tak 
zostaną w systemie zgodnie z ustawą, bo urząd miasta Gdańska nie 
mógł postępować wbrew ustawie i te pieniądze w dalszym ciągu będą 
przeznaczane podejrzewam na modernizację i naprawę tego bubla  
w postaci sortowni i zakładu utylizacji w Szadółkach. W tej kadencji 
równieŜ było duŜo zmian w oświacie, przypomnę państwu Zespół Szkół 
przy ul. Powstańców Warszawskich i zapewnienia Pana Prezydenta, Ŝe 
obiekty po likwidowanych szkołach będą przeznaczane na działalność 
oświatową. Dzisiaj mamy tam siedzibę Regionalnej Izby Obrachunkowej 
i szwalnię, tak Ŝe tak wygląda oświata Gdańska. Ostatnie miesiące to 
jest słynna szkoła w Kokoszkach, gdzie usługi publiczne świadczone  
w postaci oświaty próbujemy tylnymi drzwiami prywatyzować  
i komercjalizować oddając wybudowaną nowoczesną szkołę za 
pieniądze publiczne podmiotowi prywatnemu do prowadzenia tejŜe  
w celu tylko i wyłącznie wycofania części pieniędzy, które Gdańsk, jak 
kaŜde miasto dokłada do subwencji oświatowej. To jest teŜ tego typu 
sukces. Proszę państwa, ta kadencja, to teŜ trzeba sobie powiedzieć na 
koniec tej kadencji, zadłuŜenie budŜetu miasta Gdańska w wyniku nie 
zawsze trafionych i nie zawsze dobrze zwymiarowanych inwestycji to 
jest 1 mld 100 mln zł, zadłuŜenie spółek miejskich, które w imieniu 
miasta realizowało te inwestycje to jest 1 mld 300 mln zł i to teŜ 
chcielibyśmy, Ŝeby gdańszczanie mieli tego świadomość. Mój kolega  
z klubu Platformy Obywatelskiej na początku tej kadencji, całkiem 
słusznie zresztą, zachwycał się tym, Ŝe gdańszczanie przekazali pełną 
władzę w ręce Platformy Obywatelskiej, ale teŜ odpowiedzialność, dzisiaj 
kolega mówił o tej odpowiedzialności, zbliŜają się następne wybory, 
mam nadzieję, Ŝe gdańszczanie będą mogli wyciągnąć 
odpowiedzialność w stosunku do Pana Prezydenta Adamowicza i do 
kolegów Platformy Obywatelskiej. Drodzy gdańszczanie czas na zmiany, 
macie swoje 5 minut, Ŝebyście mogli skorygować politykę miasta, tak 
Ŝeby ona słuŜyła bardziej poprawie jakości Ŝycia mieszkańców. 
Chciałbym się przyłączyć na koniec do Ŝyczeń wszystkim koleŜankom  
i kolegom radnym za pracę w tej kadencji i tym, którzy startują w tych 
wyborach do róŜnych szczebli samorządu Ŝyczę powodzenia  
i następnemu Prezydentowi Miasta Gdańska Ŝyczę bardziej 
racjonalnego gospodarowania naszymi środkami publicznymi. Dziękuję. 
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ANDRZEJ BOJANOWSKI - Z-ca Prezydenta ds. polityki g ospodarczej  
Chciałbym tylko odnieść się do kilku faktów, ale jak mam powiedzieć 
tylko jedno zdanie, to musze powiedzieć, Ŝe przykro mi słuchać 
nieprawdy. Osobiście powiem szczerze, zaczyna się od pojęcia MTG, co 
jest nieprawdą. Ja juŜ myślę, Ŝe pan przewodniczący zapomniał o tym, 
jak na Beniowskiego ludzie przysyłali skargi, jeszcze wtedy nie byłem  
w ogóle w mieście, kiedy skarŜyli się na to, Ŝe mają uciąŜliwości  
w związku z tym, Ŝe są targi. Przemysł spotkań, panie przewodniczący, 
w ciągu ostatnich półtorej roku wzrósł o 100%. To są dane 
ogólnodostępne na stronie Gdańskiej Organizacji Turystycznej i Polskiej 
Organizacji Turystycznej. Jesteśmy trzecim miastem w Polsce, jeŜeli 
chodzi o przemysł spotkań, to by się nie wydarzyło bez hoteli, czyli 
prywatnych inwestycji, ale równieŜ bez obiektów, które powstały, to jest 
bardzo istotne. Jeśli mówimy o szkołach. Szkoła na Powstańców 
Warszawskich została zamknięta i w ramach megoma być realizowany 
program szkoła za szkołę i on się fizycznie toczy. Prawdopodobnie  
w przeciągu roku, moŜe półtorej, o tym zresztą mówiliśmy, trzy konkursy 
się odbywały, były mniej lub bardziej zainteresowane firmy. Dzisiaj 
zgłosiły się kolejne podmioty i przygotowujemy znowu konkurs na 
zamianę terenów pod szkołę na Gdańsku Południe w okolicach 
Jabłoniowej za teren po szkole przy Powstańców Warszawskich. Kolejne 
elementy, które pan powtarzał są to oczywiście stwierdzenia faktów, 
tylko w zupełnie innych statystykach i obiektywizm jest jednak 
subiektywny z pana strony. Dziękuję bardzo. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Ja tylko odpowiem na pytanie pana radnego Falandysza w jakim trybie. 
W trybie takim, Ŝe Prezydent Miasta, Przewodniczący moŜe udzielić 
prezydentowi miasta głosu. A teraz chce się odnieść tylko pan radny 
Strzelczyk. Bardzo proszę. 
 
Radny GRZEGORZ  STRZELCZYK -  Przewodnicz ący Klubu Radnych  PiS  
Panie prezydencie, ja mam nadzieję i tu składam to na kark, Ŝe pan nie 
dość uwaŜnie słuchał, ja nic nie mówiłem o hotelach itd. Na końcu, 
cieszę się, Ŝe pan przyznał mi rację mówiąc o tym, Ŝe to są dane 
statystyczne, które są faktami i tylko tyle mówiłem, natomiast kwestia ich 
interpretacji rzeczywiście moŜemy tutaj dyskutować, ale to nie czas  
i miejsce. Po za tym mój profesor statystyki zawsze, Ŝe statystyka jest 
jak drzewo, kaŜdy oprzeć się o nią moŜe. Nawet Wiceprezydent Miasta 
Gdańska. Dziękuję. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska 
Ja tylko chciałem przypomnieć, w związku z zaczynającą się w ten 
sposób sesją, Ŝe w budynku, w którym jesteśmy nie prowadzimy 
Ŝadnych agitacji, Ŝadnych wyborczych namawiań. Dziękuję. 
 
 
 

PUNKT 3A 
 

UCHWAŁA  
 

w sprawie wyga śnięcia mandatu radnego (druk 1525) 
 
 
 

Radna ALKSANDRA DULKIEWICZ – Wiceprzewodnicz ąca Komisji 
Samorz ądu i Ładu Publicznego  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1525 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny MARCIN SKWIERAWSKI – Przewodnicz ący Komisji 
Samorz ądu i Ładu Publicznego  
Panie Przewodniczący, szanowni państwo, państwo prezydenci, 
chciałem serdecznie podziękować dla sporej części za 8 lat współpracy, 
dla części za 4 lat dobrej współpracy. Był to bardzo dobry czas dla 
Gdańska. Myślę, Ŝe bez względu czy ktoś z państwa pozostanie radnym, 
czy nie, ale zapisaliśmy się, jak to być moŜe zabrzmi górnolotnie, ale 
zapisaliśmy się w historii tego miasta. Bycie radnym czyli współrządzenie 
miastem w okresie największego rozkwitu, największego skoku 
cywilizacyjnego, to jest jednak wielka sprawa i dziękuję państwu za 
współpracę. Mam nadzieję, Ŝe będziemy się spotykać w ramach 
Metropolii Gdańskiej, będziemy współpracować. Ja Ŝyczę państwu, tym 
którzy kandydują, Ŝeby wygrali wybory, tym którzy wybrali inną drogę 
spełnienia, spełnienia się w innej roli. Bardzo miło było mi z państwem 
współpracować. Trochę los pokierował mnie w inną stronę, bardziej na 
północ, ale na szczęście nie aŜ do Gdyni, więc będzie dobrze. Dziękuję 
bardzo i wszystkiego dobrego. 
 
Radny JAROSŁAW GORECKI  
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, chciałbym tutaj drogiemu koledze 
serdecznie podziękować za ogromny wkład pracy i tak jak kolega 
wspomniał o historycznej roli tutaj, którą odegrała komisja i radni tej 
komisji. Ja chciałbym przede wszystkim podkreślić historyczną rolę pana 
przewodniczącego, którego doskonała współpraca z radami dzielnic 
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zaowocowała wieloma uchwałami, które tutaj weszły w Ŝycie  
i współpraca była naprawdę modelowa. Bardzo dziękuję panie 
przewodniczący. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję. Dodam, Ŝe historycznie dlatego, Ŝe między innymi pan radny 
Skwierawski spowodował, Ŝe te dzielnice, które lepiej głosowały 
dostawały lepsze pieniądze, m.in. to jest wniosek pana 
przewodniczącego, ale równieŜ wielogodzinne spotkania z radami 
dzielnic. Dziękujemy całej komisji. 
Przystępujemy do głosowania. Druk 1525. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu? 

Za    -      28 
      przeciw    -        2 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1390/14 
 

w sprawie wyga śnięcia mandatu radnego 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 
 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Przypominam, Ŝe pan radny ma prawo w ciągu 7 dni do złoŜenia 
odwołania, co oznacza, Ŝe przez 7 dni jest jeszcze radnym. Pan Marcin 
Skwierawski jeszcze raz się zgłasza. Bardzo proszę. 
 
Radny MARCIN SKWIERAWSKI – Przewodnicz ący Komisji 
Samorz ądu i Ładu Publicznego  
Wypadałoby, Ŝeby teraz coś powiedział, tylko nie bardzo wiem co. Czy 
mam podziękować państwu, Ŝe wygasiliście mi mandat, ale rozumiem, 
Ŝe przychyliliście się do mojej prośby. Natomiast ja jeszcze z państwem 
pozostanę chwilę, ale juŜ nie będę brał udziału w głosowaniach, tak jak 
juŜ nie brałem wcześniej. Dziękuję bardzo. 
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PUNKT 4 
 

UCHWAŁY 
 
 
 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Miasta Gdańska 
na lata 2014-2040 (druk 1512 + 
autopoprawka) 

 
 

TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1512 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 

 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i BudŜetu – pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Rozwoju Przestrzennego  
i Ochrony Środowiska – pozytywna, K. Samorządu i Ładu Publicznego – 
pozytywna, K. Edukacji – pozytywna, K. Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia – pozytywna, K. Kultury i Promocji – pozytywna, K. Sportu  
i Turystyki – pozytywna, K. Rewitalizacji – pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 1512 
z autopoprawką? 

Za    -      25 
      przeciw    -        5 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1391/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gda ńska  

na lata 2014-2040 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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2) zmieniająca uchwałę w sprawie 
uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska 
na 2014 rok (druk 1513 + 
autopoprawka)  

 
 
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1513 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Strategii i BudŜetu – pozytywna, K. Polityki 
Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Rozwoju Przestrzennego  
i Ochrony Środowiska – pozytywna, K. Samorządu i Ładu Publicznego – 
pozytywna, K. Edukacji – pozytywna, K. Spraw Społecznych i Ochrony 
Zdrowia – pozytywna, K. Kultury i Promocji – pozytywna, K. Sportu  
i Turystyki – pozytywna, K. Rewitalizacji – pozytywna.  
 
Radna JOLANTA NABANACH  
Dziękuje Panie Przewodniczący. Pani Skarbnik, tam wzrasta o 7 mln 800 
dotacja dla szkół prowadzonych nie przez jednostki samorządu 
terytorialnego i chciałam zapytać Pani Skarbnik zna strukturę 
zwiększenia tej dotacji, czyli krótko mówiąc jaka część tych środków 
przeznaczona jest dla szkół ponadgimnazjalnych niepublicznych dla 
dorosłych, a ile dla szkół na poziomie podstawowym i gimnazjalnym. 
Jeśli nie, to nie. Gdyby Pani znała taką strukturę, to bardzo proszę. 
  
TERESA BLACHARSKA – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Oczywiście znam tę strukturę, tzn. miałam przedstawioną tę strukturę, 
natomiast nie mam przy sobie w związku z tym nie chciałabym strzelać 
kwotami, bo równieŜ dotyczy zwiększenie dotacji dla przedszkoli, ale  
w ciągu godziny postaram się pani radnej dostarczyć.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1513 wraz z autopoprawką? 

Za    -      24 
      przeciw    -        6 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1392/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie uchwalenia bud Ŝetu  
Miasta Gda ńska na 2014 rok 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

3) w sprawie określenia wysokości 
stawek i zwolnień w podatku od 
nieruchomości na terenie Miasta 
Gdańska (druk 1478)  

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1478 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1478? 

Za    -      22 
      przeciw    -        5 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1393/14 
 

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek i zwolnie ń  
w podatku od nieruchomo ści na terenie Miasta Gda ńska 

 

z dnia 30 października 2014 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
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4) w sprawie określenia wysokości 
stawek podatku od środków 
transportowych na terenie Miasta 
Gdańska (druk 1479) 

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1479 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej –pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1479? 

Za    -      23 
      przeciw    -        5 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1394/14 
 

w sprawie okre ślenia wysoko ści stawek  
podatku od środków transportowych  

na terenie Miasta Gda ńska 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

5) w sprawie określenia zasad ustalania  
i poboru oraz terminu płatności  
i wysokości stawki opłaty miejscowej 
na terenie Miasta Gdańska (druk 
1480) 

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1480 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1480? 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        2 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr LVIII/1395/14 
 

w sprawie okre ślenia zasad ustalania i poboru oraz terminu 
płatno ści i wysoko ści stawki opłaty miejscowej  

na terenie Miasta Gda ńska 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

6)  w sprawie opłaty targowej (druk 
1481) 

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1481 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1481? 

Za    -      25 
      przeciw    -        5 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1396/14 
 

w sprawie opłaty targowej 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

7) zmieniająca uchwałę w sprawie 
poboru w drodze inkasa opłaty 
skarbowej oraz określenia inkasentów 
i wysokości wynagrodzenia za inkaso 
(druk 1482)  

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1482 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1482? 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1397/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie poboru  
w drodze inkasa opłaty skarbowej  

oraz okre ślenia inkasentów  
i wysoko ści wynagrodzenia za inkaso 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
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8) w sprawie wyboru podmiotu 
uprawnionego do badania 
sprawozdania finansowego Gminy 
Miasta Gdańska za 2014 r. (druk 
1497) 

 
 
TERESA BLACHARSKA  – Skarbnik Miasta Gda ńska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 1497 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rewizyjna – pozytywna, K. Strategii i BudŜetu – pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1497? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1398/14 
 

w sprawie wyboru podmiotu uprawnionego  
do badania sprawozdania finansowego  

Gminy Miasta Gda ńska za 2014 r. 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.  
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9) w sprawie uchwalenia miejscowego 
planu zagospodarowania 
przestrzennego Orunia Górna  
w rejonie ulic Platynowej i Krzemowej 
w mieście Gdańsku (druk 1461)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1461 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1461? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1399/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Orunia Górna  

w rejonie ulic Platynowej i Krzemowej  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
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10) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Zakoniczyn rejon ulicy Jaworzaniaków 
w mieście Gdańsku (druk 1462)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1462 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1462? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1400/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  

Zakoniczyn rejon ulicy Jaworzaniaków  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  
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11) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Stare Miasto – Muzeum II Wojny 
Światowej w mieście Gdańsku (druk 
1468) 

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1468 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – 
pozytywna. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie dyrektorze, ten plan to jest część poprzedniego planu, który został 
uchylony przez wojewodę i chciałbym się dowiedzieć co z pozostałą 
częścią tego planu. Jak wyglądają prace przy tamtej części planu? 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Ten plan nie był uchylony przez wojewodę, tylko przez wyrok 
Naczelnego Sądu Administracyjnego. Ta pozostała część planu,  
tj. Stara Stocznia II, czeka na uzgodnienia między konserwatorem,  
a inwestorem, czyli Invest Komfortem, tam sporna kwestia dotyczyła 
akcentu wysokościowego, który miał unaoczniać, wizualizować bastion 
obwarowań nowoŜytnych, który w XIX wieku został zlikwidowany i ostatni 
stan jest taki, Ŝe rada konserwatorska zaopiniowała pozytywnie ten 
akcent wysokościowy, natomiast ciągle konserwator nie zmienił swojego 
negatywnego stanowiska, więc tutaj jest pewne formalne opóźnienie 
proceduralne, ale w przyszłym roku myślę, Ŝe przystąpimy do tego 
planu, poniewaŜ wygląda na to, Ŝe merytoryczne problemy zostały 
uzgodnione. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1468? 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1401/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Stare Miasto  

– Muzeum II Wojny Światowej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

12) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Śródmieście – rejon ulic Pohulanka  
i ks. Franciszka Rogaczewskiego  
w mieście Gdańsku (druk 1469)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1469 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1469? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1402/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Śródmie ście  

– rejon ulic Pohulanka i ks. Franciszka Rogaczewski ego  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

13) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
StrzyŜa rejon Alei Grunwaldzkiej 238 
w mieście Gdańsku (druk 1470)  

 
 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1470 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1470? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1403/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarow ania 
przestrzennego Strzy Ŝa rejon Alei Grunwaldzkiej 238  

w mie ście Gdańsku  
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

14) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego  
PKM - odcinek Wrzeszcz w mieście 
Gdańsku (druk 1503)  

 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Szanowni  państwo, przechodzimy do serii druków związanych z PKM, 
stąd teŜ wizyta u nas pana marszałka Mieczysława Struka i pana 
dyrektora Rudzińskiego. Bardzo proszę panie marszałku  
o wprowadzenie. 
 
MIECZYSŁAW STRUK – marszałek województwa pomorskieg o 
Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, zaproszeni goście, drodzy 
mieszkańcy Gdańska, rzeczywiście ubiegamy się od Rady Miasta 
Gdańska, takŜe Pana Prezydenta, po to, aby w sposób prawny 
zagregować w miejscowych planach zagospodarowania przestrzennego 
zadanie, które dotyczy budowy kolei metropolitalnej. Jak zapewne 
państwo wiedzą w trybie innych przepisów realizowana jest inwestycja 
Pomorskiej Kolei Metropolitalnej. Jesteśmy zobligowani, aby miejscowe 
plany zagospodarowania przestrzennego uwzględniły przebieg kolei 
metropolitalnej dla nas rzeczywiście fundamentalnej inwestycji budującej 
nowy korytarz transportowy, który będzie mieć daleko idące skutki 
zagospodarowania przestrzeni miasta Gdańska, ale i równieŜ tej części 
Pomorza. Rozumiem, Ŝe treść tej uchwały będzie prezentowany, 
ewentualne wyjaśnienia równieŜ. Ja skorzystam z tej okazji, Ŝe mogę na 
ostatniej sesji Rady Miasta w tej kadencji, gorąco podziękować Radzie 
Miasta, takŜe Prezydentom Miasta Gdańska, urzędnikom, równieŜ 
naszym partnerom z Biura Rozwoju Gdańska, za to wsparcie, które 
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uzyskaliśmy w trakcie przygotowań oraz w trakcie realizacji Pomorskiej 
Kolei Metropolitalnej. Mam osobiście takie przekonanie, mam nadzieję, 
Ŝe równieŜ i państwo, Ŝe realizowana jest epokowa inwestycja, która tak 
jak powiedziałem wcześniej wyznacza nowy korytarz transportowy 
umoŜliwiający rozwój takŜe innych dzielnic Gdańska, w tym na tzw. 
Górnym Tarasie. W kolei metropolitalnej nigdy nie chodziło tylko o to, 
Ŝeby zapewnić sprawną komunikację do lotniska w Rębiechowie, ale 
Ŝeby połączyć centrum stolicy województwa z regionalnym systemem 
transportowym obejmującym m.in. linię kolejową na Kaszuby,  
w szczególności do Kartuz i Kościerzyny. W trakcie tych przygotowań  
i dla tej waŜniej wielkiej inwestycji Rada Miasta w znaczący sposób 
pomogła samorządowi województwa pomorskiego. Po pierwsze dlatego, 
Ŝe zdecydowaliście się państwo, Prezydent Miasta Gdańska, 
zdecydował się na przekazanie niezbędnych dla realizacji tej inwestycji 
gruntów. Przypomnę wartość tych gruntów przekracza 56 mln zł. Ale 
samorząd województwa zdecydował się na to, Ŝeby wydać znaczące 
środki publiczne z budŜetu województwa, Ŝeby zrealizować tę 
gigantyczną inwestycję, skala tej inwestycji przekracza 1 mld 200 mln zł 
biorąc pod uwagę budowę samej linii kolejowej, zakup niezbędnych 
środków transportowych, a takŜe budowę realizowaną równieŜ przez 
miasto Gdańsk, węzłów integracyjnych usytuowanych w kilku miejscach 
na terenie miasta Gdańska, zapewniających zintegrowanie komunikacji  
i sprawną komunikację do tychŜe węzłów. Chcę dzisiaj publicznie 
podziękować państwu radnym za poparcie dla tej inwestycji, za te ciepłe 
słowa, ale wiele teŜ i uwag otrzymanych podczas przygotowania tej 
inwestycji, zwłaszcza na etapie realizacji tej inwestycji w trybie Zwid,  
a więc w trybie bardzo przyśpieszonym. Dziś po licznych dyskusjach  
z urzędnikami, z Biurem Rozwoju Gdańska, ale teŜ uczestniczyliście 
państwo w wielu spotkaniach konsultacyjnych. W konsultacjach 
społecznych, kiedy wdraŜaliście państwo uwagi do realizacji tej 
inwestycji. chcę za nie bardzo podziękować. Przyjęcie dzisiaj tych 
uchwał w istocie kończy cały proces planistyczny na obecnym etapie, ale 
to wcale nie znaczy, Ŝe nie będziemy chcieli wspólnie z państwem, 
wspólnie z Radą Miasta, wracać do niektórych aspektów np. tych, które 
dotyczą Osowej, usytuowania przystanku w Osowej, bo mamy teŜ 
postulaty usytuowania w innych miejscach, wszystko zaleŜy od tego, jak 
się będą kształtować potoki podróŜnych, jakie będzie zainteresowanie 
samych mieszkańców. Chcę dziś zadeklarować, Ŝe samorząd regionalny 
jest bardzo otwarty na dyskusję na temat dalszej roli Pomorskiej Kolei 
Metropolitalnej nie tylko w kwestii zintegrowania z innymi środkami 
transportu, ale usytuowania równieŜ przystanków kolejowych na 
przebiegu PKM, czy teŜ na linii naleŜącej do Polskich Linii Kolejowych 
Gdynia-Kościerzyna umoŜliwiających silniejsze powiązania transportowe 
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w obszarze metropolitalnym Gdańska, ale takŜe i poza nim – połączenie 
Kaszub ze stolicą naszego regionu. Chcę państwu jeszcze raz za to 
wszystko, co uczyniliście w tej kadencji bardzo podziękować i oczywiście 
chcę prosić państwa o przyjęcie tych argumentów, które będą dzisiaj 
prezentowane, a są związane z przyjęciem uchwał, które są aktualnie 
procedowane. Dziękuję bardzo. 
 
Radny GRZEGORZ  STRZELCZYK -  Przewodnicz ący Klubu Radnych  PiS  
Panie marszałku, Panie Prezydencie, chciałem się tylko upewnić, 
oczywiście deklaruję z góry, Ŝe Rada Miasta Gdańska po raz kolejny 
pomoŜe budować Pomorską Kolej Metropolitalną, ale chciałbym mieć 
pewność, czy ta cała grupa głosowań ze zmianą planów, czy przyjęciem 
planów wiąŜe się z tym bublem prawnym, który sejmik wojewódzki 
przyjął i zakwestionował to Wojewódzki Sąd administracyjny, w związku 
z tym w sposób pilny przystąpiliśmy do sporządzenia tych planów? 
 
MIECZYSŁAW STRUK – marszałek województwa pomorskieg o 
Chcę nie tylko pana, ale i pozostałych państwa, takŜe opinię publiczną, 
zapewnić, Ŝe skarga osoby zainteresowanej została wycofana. Sprawa 
stała się absolutnie bezprzedmiotowa, więc moŜemy spokojnie 
procedować te kwestie. 
 
Radny MIROSŁAW ZDANOWICZ  
Dziękuję bardzo Panie Przewodniczący. Ja do pana marszałka zwracam 
się, nie chodzi o apel, bo juŜ jest, Ŝe urząd marszałkowski dokonał 
wielkiej sprawy, poniewaŜ ta trasa kolejowa, która była grubo przed 
wojną będzie obchodziła za chwileczkę stulecie, ja wiem, Ŝe to będzie 
kontynuacja i to jest bardzo fajne, jeŜeli moŜe znów się czymś pochwalić, 
Ŝe to nie jest ot, coś takiego, co spadło z powietrza, tylko jest jakaś 
kontynuacja, z której korzystali gdańszczanie w ubiegłych latach. Bardzo 
dziękuję, Ŝe cos takiego podjęto. Cieszę się, Ŝe jest bliŜej niŜ dalej. 
Realizacja idzie w takim tempie, ze tylko podziękować moŜna. Dziękuję 
bardzo. 
 
MIECZYSŁAW STRUK – marszałek województwa pomorskieg o 
Proszę państwa, ja nie będę tutaj uŜywać górnolotnych słów. 
Zamierzamy niewątpliwie w kooperacji z urzędami, ale teŜ instytucjami 
odpowiedzialnymi za komunikację w obszarze metropolitalnym, czyli  
z miastem Gdańska i miastem Gdyni, takŜe z powiatem kartuskim, silnie 
wzmocnić politykę taryfową, ale teŜ i zintegrować kolej metropolitalną  
z podstawowym środkiem przewozu pasaŜerów, jakim jest Szybka Kolej 
Miejska, więc ta integracja jest absolutnie potrzebna. Ale to chcę 
podkreślić, Ŝe na przestrzeni ostatnich kilku lat, znakomita współpraca, 
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zwłaszcza z władzami Gdańska, zaowocowała realizacją równieŜ 
inwestycji w obszarze węzłów transportowych, węzłów komunikacyjnych, 
dla których państwo przeznaczacie środki finansowe, musieliście 
zapewnić wkład własny. Chcę powiedzieć, Ŝe bardzo by mi zaleŜało na 
tym, aby takie poczucie realizacji bardzo waŜnego celu dotyczyło nie 
tylko tej części Rady Miasta Gdańska, czy teŜ tej części Sejmiku 
Województwa Pomorskiego, która odpowiada za bezpośrednie rządy, 
ale tez opozycji. ZaleŜy mi na tym bardzo, Ŝebyście państwo mieli takie 
poczucie, Ŝe to jest nasz wspólny projekt, z którym się identyfikują 
wszyscy i projekt, na który czekali mieszkańcy, jak pan Zdanowicz mówił, 
od 45. roku. Dziękuję bardzo. 
 
Radna MAŁGORZATA CHMIEL  
Dziękuję Bardzo. Panie marszałku ja równieŜ przyłączam się do 
podziękowań za te kolej, poniewaŜ jest to wspaniałą inwestycją dla 
Gdańska, poprawi jakość Ŝycia w mieście. Natomiast chciałabym  
w jednym dosłownie zdaniu, gdyby pan był uprzejmy się odnieść do 
artykułów, które wczoraj i dzisiaj się ukazały, poniewaŜ ja dostałam 
bardzo duŜo maili, głównie z Osowy oczywiście. Chodzi o to, Ŝe 
najnowsze załoŜenia samorządu województwa dla ruchu na wciąŜ 
budowanej linii kolejowej nie pokrywają się z zaleceniami unijnych 
urzędników. 3 pociągi na godzinę będą jeździć na głównej trasie PKM, 
między lotniskiem, a Wrzeszczem. Na pewno pan czytał w tej kwestii  
i chciałabym po prostu wiedzieć, co mogę odpowiedzieć mieszkańcom. 
Dziękuję bardzo.  
 
Radny PIOTR SKIBA  
Dziękuję Panie Przewodniczący. Panie marszałku teŜ chciałem o tą 
kwestię zapytać, ale myślałem teŜ o drugim temacie. Chciałbym się 
zapytać jako gorący zwolennik i promotor tej idei - Pomorskiej Kolei 
Metropolitalnej, o kontynuację projektów w kolejnej perspektywie unijnej, 
która miałaby polegać na wpięciu linii PKM w tory Szybkiej Kolei 
Miejskiej, myślę, ze to dopiero uzupełni projekt i uczyni go bardziej 
dostępnym dla mieszkańców całej aglomeracji. Dziękuję bardzo. 
 
MIECZYSŁAW STRUK – marszałek województwa pomorskieg o 
Dziękuję pani radnej Małgorzacie Chmiel za to, Ŝe mogę się odnieść do 
tych denuncjacji prasowych powołujących się na urzędników, bo mam 
okazję sprostować te informacje. Po pierwsze w Ŝadnej mierze nie 
zamierzamy zmieniać ustaleń, które zostały dokonane w analizach, czyli 
konkretnie w studium wykonalności przygotowanej do naszego wniosku 
kierowanego do Komisji Europejskiej o przyznanie środków unijnych na 
realizację tego przedsięwzięcia. Przypomnę, Ŝe otrzymujemy aŜ 85% 
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dofinansowania ze środków unijnych. Te załoŜenia zobowiązują nas do 
uruchomienia pociągów z częstotliwością jazdy co 15 minut i dzisiaj 
wyraźnie mówię, Ŝe nie zamierzamy tego w Ŝadnej mierze zmieniać, co 
więcej powinniśmy zrobić wszystko, Ŝeby w taki sposób promować 
transport publiczny w całej metropolii gdańskiej, aby ta częstotliwość 
była jeszcze większa i mam nadzieję, Ŝe węzły transportowe, które będą 
realizowane, czy są juŜ realizowane w ciągu najbliŜszych kilkunastu 
miesięcy, te zadania przecieŜ zostaną zakończone do 30 września  
w roku przyszłym, pozwolą na zwiększenie tzw. potoku podróŜnych na 
tych odcinkach. A więc jeszcze raz podkreślam, co 15 minut,  
z pewnością co najmniej dwa pociągi wyjeŜdŜające z centrum Gdańska 
w kierunku Rębiechowa i Gdyni, i dwa pociągi z Gdyni w kierunku tam  
i z powrotem, oczywiście w kierunku do Kartuz zapewnią mieszkańcom 
Osowej kursowanie tych pociągów co 15 minut. Przy czym, to są 
załoŜenia wstępne, które są zapisane w studium wykonalności, ale tak 
jak powiedziałem, wszystko zaleŜy oczywiście od potoku podróŜnych 
będziemy mogli zwiększać częstotliwość tychŜe pociągów i mam 
nadzieję, Ŝe tak się stanie. Jadąc od strony obwodnicy kaŜdy z nas 
dostrzega jak gigantycznym problemem jest dojazd do centrum 
Gdańska, Sopotu, Gdyni, czy teŜ wyjazd z metropolii w kierunku Kaszub. 
Mówimy na razie o stacji Wrzeszcz, jeŜeli dalsze nasze porozumienia 
dokonane z Polskimi Liniami Kolejowymi pozwolą na wydłuŜenie tej linii, 
np. do centrum Gdańska, albo do Gdańska Śródmieścia, to będziemy 
mogli to uczynić, ale te negocjacje w tej chwili trwają, wynikają 
oczywiście z tego, Ŝe nie została zakończona jeszcze modernizacja linii 
E-65, nie zostały jeszcze ustalone rozkłady jazdy uwzględniające 
wszystkich przewoźników na tej linii. Pan Piotr Skiba pyta o dalsze plany. 
Ja teŜ miałem pewne obawy jak tutaj przychodziłem, jak interesowałem 
się problematyką sesji, czy przypadkiem ustalenia, które państwo dziś 
dokonają, ustalenia dotyczące planów zagospodarowania 
przestrzennego w części dotyczącej przebiegu PKM będą uwzględniać 
ewentualną elektryfikację. Mam odpowiedź ze strony pana dyrektora 
Piskorskiego, Ŝe nie ma Ŝadnych przeszkód, poniewaŜ chcę powiedzieć, 
Ŝe następnym naszym projektem, który będzie dotyczyć PKM , to jest jej 
elektryfikacja i to w nowym okresie programowania przy wykorzystaniu 
środków unijnych chcielibyśmy zrealizować. Trwają teŜ prace w tej chwili 
analityczne dotyczące wydłuŜenia PKM, w szczególności tego transportu 
metropolitalnego z Kartuz w kierunku Sierakowic i moŜe dalej do 
Lęborka. Trwają teŜ prace analityczne  umoŜliwiające rewitalizację linii 
kolejowej z Pruszcza Gdańskiego do Kolbud, a więc trwa dość duŜy ruch 
w tej dziedzinie, ale rzeczywiście wybór konkretnych inwestycji będzie 
uzaleŜniony od wyników tych analiz. Nie wątpliwie kolej metropolitalna  
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stała się bardzo istotnym katalizatorem wielu zmian transportowych, 
zwłaszcza w transporcie szynowym. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękujemy bardzo panie marszałku za wyczerpujące informacje  
i dziękuję wszystkim za tak Ŝywy udział. Panie dyrektorze Rudziński, 
równieŜ serdeczne podziękowania. Szanowni państwo przystępujemy do 
uchwały, druk nr 1503. 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1503 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1503? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1404/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  
- odcinek Wrzeszcz w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
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15) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM – odcinek VII Dwór i StrzyŜa  
w mieście Gdańsku (druk 1504)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1504 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1504? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1405/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  

- odcinek VII Dwór i Strzy Ŝa  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
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16) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek StrzyŜa i Brętowo 
północ w mieście Gdańsku (druk 
1505 + autopoprawka)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1505 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1505 wraz z autopoprawką? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1406/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  

- odcinek Strzy Ŝa i Br ętowo północ  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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17) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Brętowo południe  
w mieście Gdańsku (druk 1506)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1506 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska opinia pozytywna. 
Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1506? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1407/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  

- odcinek Br ętowo południe w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
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18) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Staw Wróbla  
w mieście Gdańsku (druk 1507)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1507 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1507? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr LVIII/1408/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  

- odcinek Staw Wróbla w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
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19) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Kiełpinek Wschód  
w mieście Gdańsku (druk 1508)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1508 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1508? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1409/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  

- odcinek Kiełpinek Wschód  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  
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20) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
PKM - odcinek Klukowo w mieście 
Gdańsku (druk 1509)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1509 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1509? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1410/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego PKM  
- odcinek Klukowo w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  
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21) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna rejon ulicy Kościerskiej  
w mieście Gdańsku (druk 1510)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1510 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1510? 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1411/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna  

rejon ulicy Ko ścierskiej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  
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22) w sprawie uchwalenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna rejon ulicy Opackiej  
w mieście Gdańsku (druk 1511)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1511 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1511? 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1412/14 
 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna  

rejon ulicy Opackiej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
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23) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Oliwa Górna w rejonie ulicy 
Abrahama i Alei Grunwaldzkiej  
w mieście Gdańsku (druk 1463)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1463 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1463? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1413/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Oliwa Górna  
w rejonie ulicy Abrahama i Alei Grunwaldzkiej  

w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.  
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24) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Osowa rejon ulic Junony i Heliosa  
w mieście Gdańsku (druk 1464)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1464 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1464? 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1414/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Osowa  

rejon ulic Junony i Heliosa w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
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25) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Kiełpinek w rejonie przystanku PKM  
w mieście Gdańsku (druk 1465)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1465 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1465? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1415/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Kiełpinek  

w rejonie przystanku PKM w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
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26) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Sienna Grobla – rejon ulic Zabłotnej  
i Długiej Grobli w mieście Gdańsku 
(druk 1471)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1471 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1471? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1416/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Sienna Grobla  

– rejon ulic Zabłotnej i Długiej Grobli  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.  
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27) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Siedlce – rejon ulic Powstańców 
Warszawskich i Legnickiej w mieście 
Gdańsku (druk 1472)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1472 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1472? 
 

Za    -      25 
      przeciw    -        4 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1417/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Siedlce  

– rejon ulic Powsta ńców Warszawskich i Legnickiej  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.  
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28) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Jasień, rejon ulicy Nowej 
Leszczynowej w mieście Gdańsku 
(druk 1473)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1473 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1473? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1418/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Jasie ń,  

rejon ulicy Nowej Leszczynowej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
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29) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Kokoszki Mieszkaniowe rejon ulicy 
Fabrycznej w mieście Gdańsku (druk 
1474) 

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1474 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1474? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1419/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia  
miejscowego planu zagospodarowania  
przestrzennego Kokoszki Mieszkaniowe  

rejon ulicy Fabrycznej w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.  
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30) o przystąpieniu do sporządzenia 
miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego 
Młyniska rejon ulicy Twardej 10  
w mieście Gdańsku (druk 1483)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1483 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Rozwoju Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów 
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1483? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1420/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia miejscowego  
planu zagospodarowania przestrzennego  

Młyniska rejon ulicy Twardej 10  
w mie ście Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
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31) o przystąpieniu do sporządzenia 
aktualizacji Strategicznego programu 
transportowego dzielnicy Południe  
w mieście Gdańsku (druk 1484)  

 
 
MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1484 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Rozwoju 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 
1484? 

 
Za    -      27 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1421/14 
 

o przyst ąpieniu do sporz ądzenia aktualizacji 
Strategicznego programu transportowego  

dzielnicy Południe w mie ście Gdańsku 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
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32) w sprawie nadania nazwy (Tunel 
im. Grzegorza Oryszczaka) (druk 
1477 + autopoprawka)  

 
 
BOGUMIŁ KOCZOT – Dyrektor Wydziału Geodezji  
Przedstawił projekt uchwały druk 1477 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Kultury i Promocji opiniowała pozytywnie. Głosów w dyskusji nie ma. 
Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 1477 wraz  
z autopoprawką? 
 

Za    -      28 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1422/14 
 

w sprawie nadania nazwy  
(Tunel im. Grzegorza Oryszczaka) 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.  
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33) w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miasta Gdańska nr XIV/188/11 z dnia 
30 czerwca 2011r. w sprawie  
zasad zbywania nieruchomości 
zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi lub lokali mieszkalnych 
oraz warunków udzielania i wysokości 
stawek procentowych bonifikat (druk 
1522) 

 
 
TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu  
Przedstawił projekt uchwały druk 1522 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Strategii  
i BudŜetu – pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1522? 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1423/14 
 

w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gda ńska nr 
XIV/188/11 z dnia 30 czerwca 2011r. w sprawie zasad  
zbywania nieruchomo ści zabudowanych budynkami 

mieszkalnymi lub lokali mieszkalnych oraz warunków 
udzielania i wysoko ści stawek procentowych bonifikat 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
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34) zmieniająca uchwałę w sprawie 
zasad, trybu przyznawania  
i pozbawiania oraz rodzajów  
i wysokości okresowych stypendiów 
sportowych (druk 1475)  

 
 
ANDRZEJ TROJANOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta ds.  Sportu  
Przedstawił projekt uchwały druk 1475 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. K. Sportu i Turystyki opinia pozytywna. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja mam takie pytanko, co spowodowało to, Ŝe zaostrzamy te kryteria? 
Czy przypadek gdańskich Lechia Ladies, jeŜeli chodzi o rugby, to było 
powodem zmiany tej uchwały? 
 
ANDRZEJ TROJANOWSKI – Dyrektor Biura Prezydenta ds.  Sportu  
Chodzi przede wszystkim o pewną ochronę idei tej uchwały. Jej idea, to 
przede wszystkim pomoc wybitnym sportowcom, którzy mają realne 
szanse na występ na Igrzyskach Olimpijskich. Natomiast rodzina 
olimpijska, która się powiększyła, mówię tu o takich dyscyplinach jak 
softball, carling itd. Gdzie nasi zawodnicy chociaŜ zdobywają krajowe 
mistrzostwa obiegają poziomem nie tylko od świata, ale takŜe od Europy. 
Dlatego naszymi stypendystami powinni być sportowcy, którzy mają 
realne szanse na występ na Igrzyskach Olimpijskich. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 1475? 
 

Za    -      27 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1424/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie zasad,  
trybu przyznawania i pozbawiania oraz rodzajów  
i wysoko ści okresowych stypendiów sportowych 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

35) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Centrum Sztuki 
Współczesnej Łaźnia za rok 2014 
(druk 1485)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1485 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. 
 
Radny GRZEGORZ STRZELCZYK  
Ja mam takie pytanie ogólne dotyczące wszystkich instytucji, które 
będzie pani omawiała, czy głównym kryterium było tylko kryterium ceny  
i czy stosujecie państwo taką zasadę, Ŝe co 2-3 lata zmieniacie biegłych 
dla zasady, Ŝeby nie ci sami byli wiecznymi rewidentami kontrolującymi 
daną instytucję? 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Głównym kryterium rzeczywiście jest cena. Za kaŜdym razem jest to 
cena najmniejsza, nie mniej jednak teraz większość instytucji ofert jest 
zbieranych na tyle duŜo Ŝe trwa od kilku lat w związku  z czym bardzo 
często mamy kilka ofert na tą samą najniŜszą cenę i wtedy przyjęta jest 
zasada taka, Ŝe pozwalamy tej samej firmie zostać przynajmniej 2 lata 
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badać, bo to daje pewną ciągłość, ale potem wprowadzamy juŜ zmianę  
i dajemy szanse jakiejś innej. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 1485? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1425/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  
Centrum Sztuki Współczesnej Ła źnia 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.  
 
 

 

36) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiej Galerii 
Miejskiej za rok 2014 (druk 1486)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1486 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1486? 
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Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1426/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  
Gdańskiej Galerii Miejskiej za rok 2014 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

37) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Cappelli Gedanensis za 
rok 2014 (druk 1487)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1487 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1487? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1427/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Cappelli Gedanensis za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

38) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Klubu śak za rok 2014 
(druk 1488)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1488 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1488? 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr LVIII/1428/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Klubu śak za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.  
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39) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiego Archipelagu 
Kultury za rok 2014 (druk 1489)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1489 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za 
przyjęciem projektu druk 1489? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1429/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Gdańskiego Archipelagu Kultury za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
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40) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Polskiego Chóru 
Kameralnego "Schola Cantorum 
Gedanensis" za rok 2014 (druk 1490)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1490 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1490? 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 
  

Uchwał ę Nr LVIII/1430/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Polskiego Chóru Kameralnego  
"Schola Cantorum Gedanensis" za rok 2014 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.  
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41) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Miejskiego Teatru 
Miniatura za rok 2014 (druk 1491)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1491 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1491? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1431/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Miejskiego Teatru Miniatura za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.  
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42) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Europejskiego Centrum 
Solidarności za rok 2014 (druk 1492)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1492 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1492? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1432/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  
Europejskiego Centrum Solidarno ści  

za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.  
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43) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Muzeum Historycznego 
Miasta Gdańska za rok 2014 (druk 
1493) 

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1493 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1493? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1433/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  

Muzeum Historycznego Miasta Gda ńska  
za rok 2014 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu.  
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44) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Gdańskiego Teatru 
Szekspirowskiego za rok 2014 (druk 
1494) 

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1494 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1494? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1434/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  
Gdańskiego Teatru Szekspirowskiego  

za rok 2014 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu.  
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45) w sprawie wyboru biegłego 
rewidenta do zbadania sprawozdań 
finansowych Instytutu Kultury 
Miejskiej za rok 2014 (druk 1495)  

 
 
KATARZYNA KUCZ-CHMIELECKA – Kierownik Referatu Poli tyki 
Kulturalnej  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1495 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Strategii i BudŜetu opinia pozytywna, K. Kultury i Promocji – 
pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest 
za przyjęciem projektu druk 1495? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1435/14 
 

w sprawie wyboru biegłego rewidenta  
do zbadania sprawozda ń finansowych  
Instytutu Kultury Miejskiej za rok 2014 

 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.  
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46) w sprawie wyraŜenia  woli 
objęcia udziałów w podwyŜszonym 
kapitale zakładowym jednoosobowej 
spółki Gminy Miasta Gdańska 
działającej pod firmą Towarzystwo 
Budownictwa Społecznego "Motława" 
Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą  
w Gdańsku (druk 1467)  

 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Przedstawił projekt uchwały druk 1467 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Strategii  
i BudŜetu opinia pozytywna. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Panie prezydencie, z protokołu pokontrolnego z kontroli 
przeprowadzonej w Wydziale Gospodarki Komunalnej przez Komisję 
Rewizyjną wynikało, Ŝe dosyć drastycznie spadło zapotrzebowanie na 
mieszkania z TBS-ów ze względu na koszty partycypacji, koszt 
wnoszonych opłat. PodwyŜszenie kapitału oczywiście jest związane  
z kontynuowaniem budowy mieszkań w związku z dopłatami z funduszu 
dopłat. Czy ma pan jakieś informacje dotyczące zapotrzebowania na 
mieszkania TBS-owskie i czy ten spadek zainteresowania jest aktualny, 
czy teŜ nie? Dziękuję. 
 
ANDRZEJ BOJANOWSKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Chciałem tylko wyjaśnić, Ŝe to nie jest mieszkanie o charakterze TBS-u. 
my realizujemy program w ramach TBS, natomiast wsparcie jest dla 
mieszkań budowanych na cele socjalne, więc to jest realizowane  
w ramach programu kompleksowego, a TBS są tylko beneficjentem. My 
znaleźliśmy po prostu dodatkowe środki finansowania na budowę 
mieszkań w całej polityce komunalnej miasta. 
 
MACIEJ LISICKI – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Jest prawdą oczywiście, Ŝe zapotrzebowanie na TBS-y relatywnie 
spadło, ale powodem tego jest to, Ŝe my TBS-ów w tej kadencji bardzo 
duŜo wybudowaliśmy i w związku z tym zaspokoiliśmy potrzeby 
mieszkaniowe tych, którzy byli na listach, Nie jest prawdą, Ŝe nowi ludzie 
się nie zgłaszają, oni cały czas napływają, moŜe nie jest to skala bardzo 
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duŜa. W ramach TBS mamy bardzo naturalną rotację w ciągu roku, 
ludzie często zabierają swoją partycypację i idą na wolny rynek kupować 
mieszkania na własność. W związku z tym cały czas ruch jest. 
Przyznaję, Ŝe zapotrzebowanie jest mniejsze, ale cały czas występuje. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1467? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1436/14 
 

w sprawie wyra Ŝenia woli obj ęcia udziałów  
w podwy Ŝszonym kapitale zakładowym  

jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gda ńska  
działaj ącej pod firm ą Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego "Motława" Spółka z ograniczon ą 
odpowiedzialno ścią z siedzib ą w Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu 
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47) zmieniająca uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie ustalenia 
wysokości stawek opłat za zajęcia 
pasa drogowego dróg publicznych, 
których zarządcą jest Prezydent 
Miasta Gdańska na cele niezwiązane 
z budową, przebudową, remontem, 
utrzymaniem i ochroną dróg (druk 
1476) 

 
 

MACIEJ RADOWICZ – Z-ca Dyrektora ZDiZ ds. zarz ądzania  
Przedstawił projekt uchwały druk 1476 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Strategii  
i BudŜetu –  pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1476? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1437/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę Rady Miasta Gda ńska w sprawie 
ustalenia wysoko ści stawek opłat za zaj ęcia pasa 

drogowego dróg publicznych, których zarz ądcą jest 
Prezydent Miasta Gda ńska na cele niezwi ązane z budow ą, 

przebudow ą, remontem, utrzymaniem i ochron ą dróg 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 52 do niniejszego protokołu.  
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48) w sprawie uchwalenia 
Regulaminu korzystania z cmentarzy 
komunalnych w Gdańsku (druk 1496)  

 
 
MACIEJ RADOWICZ – Z-ca Dyrektora ZDiZ ds. zarz ądzania  
Przedstawił projekt uchwały druk 1496 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 1496? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1438/14 
 

w sprawie uchwalenia  
Regulaminu korzystania  

z cmentarzy komunalnych  
w Gdańsku 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu.  
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49) w sprawie zmiany uchwały Rady 
Miasta Gdańska z dnia 4 grudnia 
2003 r. w sprawie zawarcia 
Porozumień Międzygminnych 
pomiędzy Miastem Gdańsk a Miastem 
Sopot, Miastem Pruszcz Gdański, 
Gminą Pruszcz Gdański, Gminą 
Kolbudy, Gminą śukowo  
o przejęcie przez Miasto Gdańsk 
wykonania zadań publicznych  
w zakresie zbiorowego transportu 
lokalnego (druk 1498)  

 
 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1498 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Strategii  
i BudŜetu –  pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1498? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

 
Uchwał ę Nr LVIII/1439/14 

 
w sprawie zmiany uchwały Rady Miasta Gda ńska  

z dnia 4 grudnia 2003 r. w sprawie zawarcia Porozum ień 
Międzygminnych pomi ędzy Miastem Gda ńsk a Miastem 

Sopot, Miastem Pruszcz Gda ński, Gmin ą Pruszcz Gda ński, 
Gmin ą Kolbudy, Gmin ą śukowo o przej ęcie przez Miasto 

Gdańsk wykonania zada ń publicznych w zakresie 
zbiorowego transportu lokalnego 

 

z dnia 30 października 2014 r.  

Uchwała stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu.  
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50) w sprawie zaopiniowania 
projektu planu aglomeracji Gdańsk 
(druk 1519)  

 
 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1519 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna, K. Rozwoju 
Przestrzennego i Ochrony Środowiska – pozytywna. Głosów w dyskusji 
nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 
1519? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 

Uchwał ę Nr LVIII/1440/14 
 

w sprawie zaopiniowania projektu  
planu aglomeracji Gda ńsk 

 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu.  
 

  
 

51) w sprawie zmiany Statutu 
Metropolitalnego Związku 
Komunikacyjnego Zatoki Gdańskiej 
(druk 1520) 

 
 
Dimitris T. Skuras – Dyrektor Wydziału Gospodarki K omunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 1520 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Polityki Gospodarczej i Morskiej opinia pozytywna, K. Strategii  
i BudŜetu – pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1520? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1441/14 
 

w sprawie zmiany Statutu Metropolitalnego Zwi ązku 
Komunikacyjnego Zatoki Gda ńskiej 

 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

52) w sprawie upowaŜnienia 
Dyrektora Gdańskiego Centrum 
Profilaktyki UzaleŜnień do załatwiania 
indywidualnych spraw z zakresu 
administracji publicznej (druk 1499)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawił projekt uchwały druk 1499 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1499? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
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Uchwał ę Nr LVIII/1442/14 
 

w sprawie upowa Ŝnienia Dyrektora Gda ńskiego Centrum 
Profilaktyki Uzale Ŝnień do załatwiania indywidualnych 

spraw z zakresu administracji publicznej 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

53) w sprawie przyjęcia  
Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na rok 2015 
(druk 1501)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1501 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Ten program w stosunku do ubiegłorocznych jest bardziej klarowny, 
rzetelniejszy. Rzetelniejszy w tym sensie, ze taki jakby bliŜszy 
problemom w jego realizacji. On przede wszystkim uporządkowuje 
cele od profilaktyki przez prewencję do reintegracji i zmienia 
koordynatora profilaktyki w jednostkach organizacyjnych samorządu. 
Ja się nie doczytałam, ale chciałabym więcej informacji, czego 
dokładnie będzie dotyczyła ta koordynacja? Koordynacja przekazana 
MOPR-owi. Drugie pytanie, w tym programie rzeczywiście 
uwzględniono wnioski z poprzednich naszych dyskusji. W tym 
programie uwzględniono niektóre z wniosków, dyskusji prowadzonej 
między państwem, przedstawicielami wydziału, a radnymi. 
Przypomnę, Ŝe one dotyczyły przede wszystkim większej pomocy ze 
strony GCPU i programu dla realizatorów projektów szkolnych. My 
obie wiemy, Ŝe nie jest łatwo napisać nauczycielowi 5 programów,  
w tym program profilaktyki, który będzie rzeczywiście realizowany  
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i będzie skuteczny. Tam państwo przewidujecie pomoc szkołom, 
głównie poprzez wytyczenie priorytetów, czy standardów do 
projektów profilaktycznych, ocenę i pomoc  
w realizacji poprzez szkolenia edukatorów itd. My wnosiliśmy, jak 
pamiętam w ubiegłym roku, a tego nie odnalazłam w projekcie, 
wnosiliśmy o to, Ŝeby w GCPU byli instruktorzy, czyli ci, którzy 
zwyczajnie pomogą nie tylko w realizacji, ale w napisaniu tego 
projektu. Czy oprócz priorytetów przewidujecie jeszcze państwo 
pomoc na tym poziomie, czyli w tworzeniu programów 
profilaktycznych w placówkach oświatowych. Dziękuję.  
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Uznaliśmy, Ŝe to jest dobry kierunek. W tym momencie próbujemy 
ułoŜyć prace w ten sposób, Ŝeby GCPU nie tylko kreowało, czy 
szkoliło nauczycieli, którzy pracują w szkołach, ale samo 
wypracowało zespoły, które mogą pójść do szkół, bo jednak to, co 
powie nauczyciel, którego widzi się przez 24 godziny na dobę, to nie 
jest to samo. TakŜe próbujemy w tym kierunku zmieniać program 
profilaktyki. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1501? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1443/14 
 

w sprawie przyj ęcia Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  

w Gdańsku na rok 2015 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu. 
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53A) zmieniająca uchwałę Rady Miasta 
Gdańska w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych w Gdańsku na rok 2014 
(druk 1524) 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1524 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1524? 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1444/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę Rady Miasta Gda ńska  
w sprawie przyj ęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwi ązywania Problemów Alkoholowych  
w Gdańsku na rok 2014 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 59 do niniejszego protokołu 
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54) w sprawie przyjęcia: 
„Szczegółowego Programu Promocji 
Zdrowia i Przeciwdziałania Wybranym 
Chorobom Społecznym dla Gminy 
Miasta Gdańsk na 2015 rok” (druk 
1514) 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1514 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1514? 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1445/14 
 

w sprawie przyj ęcia:  
„Szczegółowego Programu Promocji Zdrowia  

i Przeciwdziałania Wybranym Chorobom Społecznym  
dla Gminy Miasta Gda ńsk na 2015 rok” 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu.  
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55) w sprawie przyjęcia 
szczegółowego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Miasta Gdańsk na 2015 rok 
(druk 1515)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1515 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1515? 

 
Za    -      30 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1446/14 
 

w sprawie przyj ęcia  
szczegółowego Programu  

Przeciwdziałania Narkomanii  
dla Gminy Miasta Gda ńsk  

na 2015 rok  
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 61 do niniejszego protokołu.  
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55A) zmieniająca uchwałę Rady Miasta 
Gdańska w sprawie przyjęcia 
szczegółowego Programu 
Przeciwdziałania Narkomanii dla 
Gminy Miasta Gdańsk na 2014 rok 
(druk 1523) 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1523 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu 
druk 1523? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1447/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę Rady Miasta Gda ńska  
w sprawie przyj ęcia szczegółowego  

Programu Przeciwdziałania Narkomanii  
dla Gminy Miasta Gda ńsk na 2014 rok 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu 
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56) w sprawie przyjęcia „Programu 
współpracy Miasta Gdańska  
z organizacjami pozarządowymi na 
rok 2015” (druk 1516 + 
autopoprawka)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1516 z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1516 wraz z autopoprawką? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1448/14 
 

w sprawie przyj ęcia  
„Programu współpracy Miasta Gda ńska  

z organizacjami pozarz ądowymi na rok 2015” 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu.  
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57) zmieniająca uchwałę w sprawie 
przyjęcia „Programu współpracy 
Miasta Gdańska z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2014” (druk 
1517) 

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1517 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1517? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1449/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie przyj ęcia  
„Programu współpracy Miasta Gda ńska  

z organizacjami pozarz ądowymi na rok 2014” 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 64 do niniejszego protokołu.  
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58) w sprawie upowaŜnienia 
Dyrektora Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie w Gdańsku do 
załatwienia indywidualnych spraw  
z zakresu administracji publicznej 
dotyczących zryczałtowanego 
dodatku energetycznego (druk 1500)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiał projekt uchwały druk 1500 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1500? 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1450/14 
 

w sprawie upowa Ŝnienia  
Dyrektora Miejskiego O środka Pomocy Rodzinie  
w Gdańsku do załatwienia indywidualnych spraw  
z zakresu administracji publicznej dotycz ących 

zryczałtowanego dodatku energetycznego 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu.  
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59) zmieniająca uchwałę w sprawie 
określenia zadań, na które 
przeznaczone będą środki  
z Państwowego Funduszu 
Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2014 roku 
(druk 1518)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1518 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. 
 
Radna JOLANTA BANACH  
Chciałam tylko zapytać, czy na bieŜąco realizowane są refundacje  
w zakresie zwrotu środków za zakup środków ortopedycznych  
i środków pomocniczych, bo tam były kolejki pani dyrektor. 
 
EWA KAMIŃSKA – Zast ępca Prezydenta Miasta Gda ńska 
Kolejka niestety nadal istnieje, chociaŜ jest krótsza dzięki tym 
dodatkowym środkom. Natomiast chciałam tylko powiedzieć, Ŝe 
opiniowaliśmy zmianę rozporządzenia dotyczącego wydawania tych 
środków. Mianowicie fundusz postanowił w wyŜszym procencie 
refundować bariery architektoniczne. Tak, ale to jest z jednej strony, 
Bogu dzięki, a z drugiej strony niestety teŜ nam się to odwróci 
dlatego, Ŝe będziemy mogli dać więcej do 95% kosztów, które ponosi 
osoba niepełnosprawna, ale pieniędzy nam nie zwiększono póki co, 
więc będzie ich mniej. Ale umoŜliwi to podjęcie działań osobom, które 
dotychczas tego po prostu nie mogły zrobić, bo na 40% to zupełnie 
co innego niŜ na 5%, prawda? Więc to tylko tyle się zmieniło. 
Dziękuje. 
 
Radny DARIUSZ SŁODKOWSKI  
W temacie barier architektonicznych, chciałem tylko powiedzieć, Ŝe 
Komisja Rewitalizacji złoŜyła taki wniosek do budŜetu, aŜeby  
w przyszłym roku zostało obniŜonych ze środków Gminy Miasta 
Gdańska 100 krawęŜników, akcja krawęŜnikobranie, szacunkowy 
koszt takiej operacji 70 tys. zł. Wcześniej Zarząd Dróg i Zieleni ma 
wykonać mapę w oparciu o konsultacje społeczne punktów, które 
takiemu obniŜaniu podlegają i wbrew pozorom, mimo Ŝe to nowych 
inwestycjach, a takŜe w latach minionych takie zadania wykonywano 
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wciąŜ tych krawęŜników bardzo wysokich w Gdańsku jest sporo, tak 
dla wyobraŜenia nawet na tym felernym przejściu dla pieszych na ul. 
Hallera krawęŜniki od wielu, wielu lat pozostają po starem na pełnej 
wysokości krawęŜnika. Dziękuję.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Więcej głosów w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów 
radnych jest za przyjęciem projektu druk 1518? 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1451/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę w sprawie  
okre ślenia zada ń, na które przeznaczone b ędą  
środki z Pa ństwowego Funduszu Rehabilitacji  

Osób Niepełnosprawnych w 2014 roku  
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 66 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

60) w sprawie przyjęcia programu 
osłonowego w zakresie doŜywiania na 
lata 2015-2020 (druk 1521)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1521 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
 
 
 



 85 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Spraw Społecznych i Ochrony Zdrowia opinia pozytywna. Głosów  
w dyskusji nie ma. Kto z  pań i panów radnych jest za przyjęciem 
projektu druk 1521? 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1452/14 
 

w sprawie przyj ęcia programu osłonowego  
w zakresie do Ŝywiania na lata 2015-2020 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 67 do niniejszego protokołu.  
 
 
 

61) w sprawie zmiany nazwy 
Zespołu Kształcenia Podstawowego  
i Gimnazjalnego Nr 30 z siedzibą  
w Gdańsku przy ul. Nowe Ogrody 1/6 
(druk 1466 + autopoprawka)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1466 wraz z autopoprawką zgodnie  
z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Edukacji opinia pozytywna. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań  
i panów radnych jest za przyjęciem projektu druk 1466 wraz  
z autopoprawką? 
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Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        0 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1453/14 
 

w sprawie zmiany nazwy Zespołu Kształcenia 
Podstawowego i Gimnazjalnego Nr 30 z siedzib ą  

w Gdańsku przy ul. Nowe Ogrody 1/6 
 

z dnia 30 października 2014 r.  
 
Uchwała stanowi załącznik nr 68 do niniejszego protokołu.  
 

 
 

62) zmieniająca uchwałę Rady 
Miasta Gdańska w sprawie nadania 
imienia „Krzysztofa Kolbergera”  
IX Liceum Ogólnokształcącemu  
w Gdańsku przy ul. Wilka-
KrzyŜanowskiego 8 (druk 1502)  

 
 
MARIOLA PALUCH – Z-ca Dyrektora ds. Edukacji  
Przedstawiła projekt uchwały druk 1502 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
K. Edukacji opinia pozytywna. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Dziękuję bardzo. Głosów w dyskusji nie ma. Kto z pań i panów radnych 
jest za przyjęciem projektu druk 1502? 
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Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało si ę   -        1 
       
               Rada Miasta Gda ńska 

    w głosowaniu p r z y j ę ł a    
 
 

Uchwał ę Nr LVIII/1454/14 
 

zmieniaj ąca uchwał ę Rady Miasta Gda ńska  
w sprawie nadania imienia „Krzysztofa Kolbergera”  

IX Liceum Ogólnokształc ącemu w Gda ńsku  
przy ul. Wilka-Krzy Ŝanowskiego 8 

 
z dnia 30 października 2014 r.  

 
Uchwała stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu.  

 
 
 

PUNKT 5 
 

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH I ODPOWIEDZI 
PREZYDENTA MIASTA  

 
 

Zapytania i interpelacje Radnych oraz odpowiedzi Prezydenta Miasta 
Gdańska stanowią odpowiednio załączniki nr 70 i 71 do protokołu. 

 
 
 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE  
 
 

Radna JOLANTA BANACH  
Proszę potraktować jako interpelację przyłączenie się do wielu 
podziękowań ze strony radnych, którzy nie będą kandydować, ja bardzo 
serdecznie wszystkim państwu dziękuję za współpracę. Myślałam, Ŝe juŜ 
duŜo wiem o polityce społecznej i zarządzaniu, okazało się, Ŝe nie do 
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końca. Za tę wiedzę równieŜ dziękuję tym Ŝyczliwiej, Ŝe liczę na to, iŜ 
kiedy się zwrócę do państwa z prośbą niewątpliwie o interwencję, to nie 
odrzucicie państwo tej prośby. Chciałam równieŜ podziękować 
wszystkim urzędnikom za cierpliwość w stosunku do mojej osoby, za 
profesjonalizm. Wszystkim państwu, bez wyjątku, Ŝyczyć satysfakcji  
z przebiegu wyborów, a najlepszym reelekcji. Dziękuję. 
 
Radny SZYMON MOŚ 
Panie Przewodniczy, Wysoka Rado, chciałbym równieŜ podziękować 
poniewaŜ nie kandyduję w tych wyborach koleŜankom, kolegom 
radnym za wszelkie winy przepraszam, za wszelkie chwile 
fantastyczne, których było tutaj bardzo duŜo, dziękuję. To był wielki 
zaszczyt pracować z państwem. W szczególności kolegom, 
koleŜankom z komisji, Panu Prezydentowi, jego współpracownikom, 
urzędnikom, Pani Sekretarz, pracownikom Biura Rady, oczywiście 
panu mecenasowi. śyczę powodzenia wszystkim, owocnych obrad  
w przyszłości, mam nadzieję, Ŝe wszyscy państwo kandydujący się 
na tej sali znajdą. Dziękuję bardzo i Ŝyczę powodzenia. To był 
zaszczyt, będę przychodził na dyŜury do Państwa. Dziękuję. 
 
Radny JACEK TEODORCZYK  
Ja chciałem troszkę z tej atmosfery zejść, radosnej, i powiedzieć po 
prostu, Ŝe jestem bardzo zawiedziony, Ŝe po raz kolejny mój wniosek 
wspólny z wnioskiem radnego Koralewskiego w sprawie przyznania  
i zabezpieczenia funduszy na zaszczepianie gdańszczanek 
przeciwko wirusowi HPV został odrzucony. Proszę państwa, 
tłumaczenia Wydziału Polityki Rozwoju Społecznego dlaczego 
odrzucono, nie przekonuje mnie w Ŝadnym przypadku i mam 
nadzieję, ze nowe władze Gdańska, które zostaną wyłonione zmienią 
ten opór mentalny i wreszcie przyznają te pół miliona zł, Ŝeby 
uchronić gdańszczanki przed rakiem szyjki macicy. 
 
Radny KRZYSZTOF WIECKI  
Panie Przewodniczący, koleŜanki i koledzy, ja wam teŜ chciałem 
podziękować za te 8 lat pracy i tak jak kolega Moś mówił, Ŝe będzie 
przychodził na dyŜury, tak jak koleŜanka Jola Banach mówiła o tym, 
Ŝe będzie teŜ starała się państwa zająć pracą, ja równieŜ będę do 
państwa przychodził i prosił o ewentualną pomoc na rzecz Gdańska  
i gdańszczan.  
 
Radny PIOTR DZIK  
Na wstępie chciałem powiedzieć, Ŝe moŜe będziemy nawzajem 
wszyscy do siebie przychodzili, Ŝebyśmy powiedzieli sobie to 
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wszyscy nawzajem, Ŝe będziemy sobie pomagać w problemach na 
dzielnicy, bo jeszcze nikt z nas nie został wybrany. Natomiast trochę 
bardziej przykra sprawa, proszę państwa, chciałbym ogłosić, bo 
właśnie tutaj z szacunku do pana profesora chciałem ogłosić, Ŝe 
pogrzeb odbędzie się 5 listopada o godz. 11 w kościele 
garnizonowym na Matejki we Wrzeszczu, a uroczystość pogrzebowa 
na cm. Łostowickim o godz. 12:30. Dodatkowo w związku ze śmiercią 
profesora w budynku WyŜszej Szkoły Bankowej w Gdańsku przy  
ul. śabi Kruk 16, gdzie profesor wykładał, zostanie wystawiona księga 
kondolencyjna, wpisy moŜna umieszczać od wtorku. Na marginesie 
chciałbym przypomnieć, Ŝe pan profesor był prawie na 90% naszych 
komisji, które odbywały się we wtorek i taki zbieg okoliczności 
właśnie w ten ostatni wtorek, w ostatnią komisję od nas odszedł. 
Dziękuję. 
 
Radna PATRYCJA MLEJNEK-GAŁ ĘZA 
Ja takŜe chciałam się z państwem poŜegnać. Była to ogromna 
przyjemność i zaszczyt, mam nadzieję, Ŝe jeszcze spotkamy się  
w innych okolicznościach. Dziękuję i do widzenia. 
 
Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
Szanowni państwo, chciałem przypomnieć o jeszcze jednej rzeczy, 
istnieje Stowarzyszenie Radnych Miasta Gdańska, w którym Tadeusz 
Mękal się głównie udziela, dla radnych, do którego nie mogą naleŜeć 
obecni radni, a państwo mogą równieŜ działać w takim 
stowarzyszeniu.  
 
Radna HALINA LEMAN  
Dziękuję państwu bardzo, ze względów osobistych nie kandyduję do 
następnej kadencji Rady Miasta. Jestem zaszczycona, Ŝe mogłam  
z państwem pracować, z Panem Przewodniczącym, z państwem 
urzędnikami, z wami koleŜanki i koledzy. śyczę wszystkiego dobrego 
wszystkim, zarówno w Ŝyciu osobisty jak i zawodowym. Dziękuję.  
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PUNKT 7 
 

 ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
 

Radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz ący Rady Miasta Gda ńska  
W imieniu prezydium chciałbym podziękować państwu bardzo 
serdecznie za współpracę i Ŝyczyć państwu sukcesów, niezaleŜnie jak 
wasze drogi będą się toczyły. Wszystkiego najlepszego.  

 
 

 
Obrady zakończono o godzinie 1230 

 
 
 
 
 

Przewodniczący 
Rady Miasta Gdańska 

 
Bogdan Oleszek 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
Na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
podinspektor BRMG 
 
Karolina Mróz 


